
REPLICA A L'ASSAMBLEA LOCAL DE CREU R03A
Ben cert que aquest no és un espai per a fer polèmiques, i tot hi no voler fer-les, 

sí que vull contestar la nota signada per vosaltres, usant i abusant de l'amabilitat - 
de l'equip de Perxada.

ler.- Quedi ben clar el meu respecte i admiració per les persones que desinteressa
dament treballen a Creu Roja (entenguis desinteressadament en el seu aspecte més ampli).

2on. - Els comentaris publicats al número 9, van ésser fets amb un afany constructiu, 
i assenyalaven uns fets que a mi i a molts arbuciencs no ens semblaven ni ens semblen 
ètics.

3er.~ Que reconec no conèixer a fons els assumptes interns de Creu Roja, més això 
pot fer-se extensiu a molts ciutadans, i això vol dir que existeix manca d'informació, 
greu problema per una institució que viu del poble i per al poble.

4art.- Insistint amb el punt tercer, vull recordar-vos la importància de l'imatge 
pel bon èxit de totes les activitats realitzades dins del marc de la nostra societat.

5è.- M'agradaria també, i continuo amb els afany constructiu, que demostressiu pú
blicament les meves "equivocacions" per a recobrar tots la confianza amb la vostra i 
nostra Institució.

6è.- Vull finalment explicar-vos, per si no la coneixeu, la diferència entre anò
nim i escrit signat amb pseudònim, ja que a la vostra nota en feu un mal ús de la pa
raula anònim. En el primer cas a la persona que l'escriu no se li J poden demanar res
ponsabilitats ja que és impossible d'identificar (el seu ús és il·legal), i això el - 
deferència de l'escrit signat amb pseudònim, on l'autor sí que en respon davant de 
tota reclamació de tipus legal. S'utilitza per a preservar l'escriptor de represàlias 
de tipus personals i també ho fan persones que per raons o determinats càrrecs no po
den expressar públicament llurs ideals sense involucrar l'entitat que serveixen.

Ben cordialment
DOS MES DOS

LA PROBLEMATICA DE LA FORMACIÓ PROFESSIONAL A LA 
NOSTRA COMARCA

-Al B.O.E. del primer d'Octubre va ser publicada l'ordre per la qual es suprimeix i es 
traspassa a la nostra Vila el primer grau de formació professional que funcionava a 
Safjt Hilari com a delegació del centre estatal de Blanes,
La actitud del Ministeri sembla fonamentada en l'informe elaborat pel coordinador pro 

vincial de la F.P, Sr. Santiago Subirés.
Les raons estan motivades per la situació geogràfica d'Arbúcies dins la Mancomunitat 

des de tota ella té un fàcil accés vial i l'existència d'una completa infraestructura 
docent, on hi ha aules en perfectes condicions per l'ensenyança, potència elèctrica su
ficient per als tallers i calefacció central adequada, elements que mancaven en el ceji 
tre de Sant Hilari. En aquesta localitat durant els curs 79-80 el nombre d'alumnes fo
ren 29 mentre que a Arbúcies contaven 45.
A Sant Hilari, on només hi funcionaven els dos primers cursos d'Administratiu, aquest 
canvi de postura oficial ha estat mal acceptada a tots els nivells considerant errònLa 
ment l'existència d'intervenció per part de l'Ajuntament d'Arbúcies 
Ací on funcionava el primer grau d'Administratiu i la branca del Metall, la notícia - 
ha sorprès per inesperada. La satisfacció és general al poble, pels beneficis que re
presenta per l'alumnat de la comarca tot i entenent la desil·lusió lògica de la gent 
afectada de Sant Hilari.
Sembla ser que la reacció dels Hilariencs deriva vers la creació d'un centre local de 

F.P. autònom del d'Arbúcies amb el que això representa de dispersió de recursos i man
ca de visió futura.
Confiem que la raó s'imposi.

FERRER I PAGÈS
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